
Ce idee genială! Isus a fost un copil la fel ca ceilalți. Dacă pica și se 
lovea la picior, îl durea. Dacă ceilalți copii nu voiau să se joace cu el, 
era trist. Dacă primea vreun cadou, îi desfăcea ambalajul cu emoție. 
Cu siguranță îi plăceau și dulciurile. 
El ne înțelege, pentru că se aseamănă cu noi. Doar că el nu a făcut 
niciodată niciun rău, ceea ce nu-i de ici de colo. Încercați și voi! 
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